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                    Acta aprovada a la sessió 1/2023 del Consell. Signada digitalment per la regidora
                                 Jennifer Ramírez Porras en data 9 de maig de 2023

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 4

    Núm.: 4/2022
Caràcter: ORDINARI
Data: 22 de novembre de 2022
Horari: De 18.30h a 20.45h
Lloc: Centre Cívic Maria Aurèlia Capmany

Hi assisteixen:
Jennifer Ramírez Porras Presidenta
Cristina Campderos Vidal Representant Suplent Grup municipal Tot per Terrassa
Carles Massallé Bainad Representant Grup municipal ERC-MES
Esther Nosas Buenacasa Representant AV Ca n’Aurell
Xavier Carrobé Capella Representant AP Sector Vista Alegre de Terrassa
Gregorio Ramírez Cañada Representant AV La Cogullada
Pere Macià Sabaté Representant AV La Maurina
Maria Amparo
Santamaria Tejada Representant Suplent AV Les Martines
José Ramón Plaza
Rodríguez

Representant AS d'entitats esportives

Mónica Rodríguez Alonso Representant AS d'entitats culturals
Cristina Santos Janeiro Representant Grup municipal PSC
Neus Diego Prat Representant AS esportives
Fernando Cruz Caballero Representant Suplent AV Plataforma x La Maurina
Membres absents:
Isabel Fuentes Carmona Veïna barri La Maurina
Leonor Arcos Maldonado Representant AS d'entitats culturals
Juan Navajas Morales Representant Grup municipal Ciutadans
Maria Teresa Salvo Rifá Representant Grup municipal Junts per Terrassa
Francisco Madero López Representant AV Les Martines
Maria Sofia Camilo Gómez Representant AV Torrent de les Carbonelles
Miquel Losada Férriz Representant AV Roc Blanc
Eduardo Mendez Rodríguez Representant Associació Comerciants
Juan Madico Ruiz Representant Club Gent Gran Districte IV
Carmen Roldán Zambrana Representant AS d'entitats culturals

Mariona Rierola Carré
Associació Comerciants Ca N’aurell

Francisco Vera Granados Representant Plataforma x La Maurina
Daniel Través Cruz Veí barri Can Palet de Vista Alegre

Membres excusats:
Natividad Sánchez Lara Representant AS d'entitats capacitats diverses
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Miquel Armengol Barniol Representant Comunitat educativa secundària
Jose Antonio Jurado Aljama Representant Grup municipal Tot per Terrassa
Yolanda Gomez Linares Representant Suplent Plataforma x La Maurina
Diego López Sánchez Representat AV Can Palet de Vista Alegre

També hi assisteixen:
Isaac Albert Agut Tinent d'alcalde Àrea Serveis Generals i Govern Obert
Emilia Andreu Almécija Directora Àrea Economia Finances Serveis Generals i

Govern Obert
Miquel Pérez Almudaina Director Àrea Estructura Territorial i Atenció Ciutadana
Miquel Àngel Gamell Farré Director de Serveis Gestió Tributària i Recaptació
David Garcia Castelló Director de serveis de Serveis econòmics
Mª Ángeles Bejarano Trujillo Secretària

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta del Consell Municipal del dia 29 de setembre de 2022

2. Presentació del projecte d’ordenances fiscals i de pressupost municipal per a l'any
2023, a càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut

  3.Informacions de Presidència

4.Precs i preguntes

5.Consultes de la ciutadania 

1.Aprovació de l'acta del Consell Municipal del dia 12 de juliol de 2022

Obre la sessió la presidenta del consell, Sra. Jennifer Ramírez Porras i dona les gràcies a
tots els consellers  per la seva assistència.  Introdueix el  primer punt de l'ordre del  dia.
Pregunta als consellers si hi ha alguna esmena a l'acta de l'anterior consell. Com que no
n'hi ha cap, s'aprova l'acta.

2.Presentació del  projecte  d’ordenances fiscals  i  de pressupost  municipal  per  a
l'any 2023, a càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut

La presidenta del consell obre aquest punt de l’ordre del dia.

La Sra. Jennifer Ramírez dona pas al segon punt de l'ordre del dia i dona la benvinguda al
Sr. Isaac Albert  (  Tinent  d'alcalde de l'  Àrea Serveis  Generals i  Govern Obert) que va
procedir a l'exposició del punt d'aquest punt.

El Sr. Isaac Albert explica que hi ha dos objectius clars en el pressupost del 2023 i que son
el de sostenibilitat i el de consolidació. S’ha pres la decisió de no incrementar la pressió
fiscal malgrat l'increment de l’IPC i de la inflació i això vol dir que els ingressos propis en
principi no augmenten. La consolidació te a veure amb els projectes de transformació de la
ciutat amb la idea de consolidar totes les polítiques que s’han dut a terme durant el mandat.
Diu  que  la  sostenibilitat passa per que  la situació econòmica  no repercuteixi  en  la
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ciutadania.
 
 Continua el Sr. Isaac Albert diguen que venim d’un pressupost del 2022 amb un import de
215,73 milions d’euros dels quals 4,3 milions d’euros van quedar com a no disponibles. Es
va aprovar  un pressupost  d’inversions  de 19,3 milions  d’euros,  les societats  municipals
tenen un pressupost de 45,4 milions d'euros i tot això suposa un pressupost consolidat de
280,4 milions d’euros.  Explica que durant  l’any es va poder aplicar  un superàvit  de 8,5
milions d’euros. Pel que fa als Next Generation, explica que l’Ajuntament s’ha presentat a
diferents convocatòries d’aquests fons europeus i els que han arribat al 2022 s’han estat
treballant.
Pel que fa a l’any 2023, diu que s'està treballant amb un import total de 225 milions d’euros.
Explica que s’aprovaran unes inversions de 22 milions d’euros esperant l’impacte dels Next
Generation. Remarca que partiran d'aquests 12,9 milions d’euros que son recursos propis
però que si es sumen les inversions provinents d’aquests fons europeus ens podem situar
en aquestes xifres de 22 milions d’euros. El pressupost de les societats municipals passa a
51,4 milions d’euros i això fa un import consolidat de 298,4 milions d’euros. El Sr. Isaac
Albert diu que el pressupost creix en ingressos però també en despesa.

 
Continua el Sr. Isaac Albert i explica, en referència a les ordenances fiscals del 2023 que hi
ha increment zero tant dels tipus impositius com dels coeficients i per tant no augmenta la
fiscalitat. Informa que aquest  any 2023 entrarà en funcionament  un gestor tributari  que
acabarà impactant d’una forma molt positiva en la ciutadania per què facilita el pagament i
genera un pla personal de pagament que permetrà gestionar els seus tributs d’una forma
personalitzada.  Informa  que  s’han dut  a  terme  millores  tècniques  en  l’àmbit  de  les
bonificacions i les comunitats energètiques, del patrimoni, dels comptadors de l’aigua, de
la tinença d’animals de companyia etc que no tenen cap impacte en els rebuts.

A continuació, explica que el recurs més important d’un ajuntament és l’IBI amb una
recaptació de 61 milions d’euros. La participació en els impostos de l’Estat (PIE) son 65
milions  d’euros. Altres  aportacions  d’altres  administracions  (Generalitat  de  Catalunya  i
Diputació) suposen 27 milions d’euros. Taxes i preus públics amb un import de 38 milions
d’euros. L’impost de vehicle, 9 milions d’euros. L’ impost d’activitats econòmiques (IAE) 9
milions d’euros. La plusvàlua 7 milions i  mig d’euros.  Recordà que amb aquest  impost
abans es recaptaven 12 milions d’euros. L’impost de construccions (ICIO) suposa gairebé 6
milions d’euros. Aquest son els ingressos principals de l’Ajuntament que fa un total de 225
milions d’euros. Explica el Sr. Isaac Albert que gairebé un 59% son ingressos propis i per
tant  depenen de les nostres dedicions i  un 41% de participació d'ingressos de l’Estat  i
d’altres administracions. Continua el Sr. Isaac Albert i explica les principals taxes i preus
públics que suposen gairebé 38 milions d’euros. En referència a la taxa de residus, el Sr.
Isaac Albert posa de manifest que aquesta taxa ha de tendir i s’ha d’acostar a cobrir el cost
real del servei i  cada any estem més lluny del cost real del servei i  en aquest moment
estem al voltant del 55% del cost real. La recollida de residus a la ciutat te un cost de
gairebé de 26 milions d’euros, dels quals només en recaptem 13 milions i la resta surt de la
recaptació general que no cobreix la taxa.

Continua el Sr. Isaac Albert i explica que al pressupost del 2023 tenim la problemàtica de
l’increment de la despesa amb un increment de 17 milions d’euros. Si ingressem 9 milions
més però tenim una despesa de 17 milions més, això vol dir que tenim 8 milions d’euros
que hem d’interioritzar dins del pressupost i això ens condiciona i ens complica a l’hora de
prendre decisions.  Explica  que  aquest  augment  dels  ingressos  prové  dels  5,2  milions
d’euros d’ingressos propis, menys 4,5 milions d’euros de la plusvàlua, dels 2,2 milions de
les  PIE  i  dels  6,4  milions d’euros  d’ingressos  d’altres  administracions.  Aquests  últims
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explicà que es tracta d'ingressos molt finalistes. D’aquest 6 milions d’euros, 2,2 milions van
destinats a la gratuïtat de les escoles bressols i 4,2 milions d’euros venen condicionats pel
Contracte Programa de Serveis Socials.

En referència a l’increment de la despesa, diu que moltes de les coses que genera aquest
increment són coses que no depenen directament de l’Ajuntament com poden ser els
subministraments amb un increment de 4 milions d’euros sobre el pressupost a l’any 2022.
Pel que fa a la càrrega financera, informa que s’han apujat els tipus d’interès i hem de
pressupostar 2,2 milions més de càrrega financera. Per altra banda, quan els pressupostos
generals de l’Estat aproven l’increment de retribucions salarials, això ens impacta en 5,5
milions d’euros. Explica el Sr. Isaac Albert que també hi ha dedicions polítiques com la
consolidació de polítiques i de serveis que suposa un augment de 3 milions d’euros. Diu
que aquí  hi  ha temes de neteja i  de transport  que impacten en aquest  sentit.  Hi ha el
compromís de finalitzar l’any amb una plantilla de la policia municipal de 300 efectius. Al
2022 es va prendre la decisió d’augmentar en 46 agents més la plantilla de la policia
municipal, al 2023 han d’entrar entre 15 i 20 nous agents, amb un impacte econòmic de
1,6 milions d’euros.

Continua el Sr. Isaac Albert i explica en referència a la distribució del pressupost ordinari
que 40,45 milions van destinats al  servei públic  en concret el projecte de desplegament
territorial, optimitzar serveis i empreses municipals. En l’àmbit de l’espai públic i sostenibilitat
es  destinaran 86,99  milions  d’euros  destinats  a  la  millora  de la  seguretat,  la  neteja,  la
transformació  energètica  i polítiques  de  sostenibilitat.  22,7  milions  d’euros  destinats  a
promoció econòmica i projecció de la ciutat. Esports i cultura, turisme innovació i audiovisual
i dinamització comercial. En l’àmbit dels drets socials es destinaran 34,23 milions d’euros.
L’àrea de cicles de la vida es dota de 28,75 milions d’euros enfocats a l’escolarització i a la
lluita contra la segregació escolar

Continua el  Sr.  Isaac Albert  i  en  l’apartat  d’inversions  explica  que es disposa d’uns  22
milions d’euros dels quals 13 milions provenen de recursos d’altres administracions i  de
recursos  propis  i els altres 9 milions provenen dels fons europeus Next Generation.
Informà que hi ha inversions en el servei públic en concret en desenvolupament informàtic,
en els equipaments municipals  i  en l'accessibilitat  dels  espais  públics.  En espai  públic  i
sostenibilitat, inversions en actuacions al territori, en manteniment i en rieres. En l’àmbit de
promoció econòmica i projecció de la ciutat es faran inversions en l’àmbit  dels polígons,
mercats, equipaments esportius i culturals i l’Antic Ajuntament. En drets socials s’aposta
per l’habitatge i l’accessibilitat de la via pública. En cicles de la vida  s’actuarà en
equipaments educatius i equipaments de joventut.

En referència al Next Generation, el Sr. Isaac Albert explica que en l’àmbit de turisme del
modernisme industrial hi ha un projecte de 4,3 milions d’euros amb una subvenció de 4,3
milions d’euros, explica que encara no hi ha una resolució però som optimistes en aquest
sentit. Posa de manifest que això està bé per que hi han convocatòries que tot i que et donin
un part del projecte, l’Ajuntament ha d’aportar una altra part i això condiciona el pressupost.
En  l’àmbit  de  rehabilitació d’edificis hi  ha  diferents  projectes  en  marxa,  Un  es  l’Antic
Ajuntament  que ha estat  atorgat  amb un projecte de 950.000 euros i  una subvenció de
647.000 euros. Hi ha un altre en marxa amb un projecte de 7,5 milions d’euros amb una
subvenció de 3 milions d’euros al Vapor Cortés. Pel que fa a les rieres, informa que aquest
ha estat denegat. En l’àmbit d’agenda urbana s’ha atorgat amb resolució definitiva amb un
import de 250.000 euros. En l’àmbit de transformació digital i modernització  de
l’administració s’ha atorgat amb un pressupost de 1,3 milions d’euros i una subvenció de
832.000  euros.  Pel  Netx  Generation  de  zones  de  baixes  emissions  l’Ajuntament  es va
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presentar a dues convocatòries, una ja ha estat atorgada amb un projecte de 12,7 milions
i una subvenció  de 8,9  milions  amb molt  impacte  a  la  via  pública  i  un  segon que s’ha
presentat però que encara no hi  ha resolució definitiva per un import del projecte de 11
milions  d’euros,  del qual  s’han  sol·licitat  7  milions  d’euros  de  subvenció  i  l’aportació
municipal  serà de 3  milions  i  mig d’euros.  Recorda que son gairebé 40 milions  d’euros
d’inversions en fons europeus i es molt important per que l’Ajuntament te una capacitat de
fer entre 40 i 50 milions d’euros d’inversió en un mandat de quatre anys.

Finalment el Sr. Isaac Albert informa que s’ha presentat la proposta als Consells Municipals
de Districte,  s’han  fet  les  audiències  públiques  i  s’ha  fet  reunions  amb  els  agents
socioeconòmics de la ciutat. La idea es aprovar el pressupost al Ple extraordinari del 30 de
novembre per que puguin entrar en vigor l’1 de gener de 2023.

Un cop finalitzada la presentació, la presidenta obre el torn de preguntes.

Pren la paraula el Sr. Gregorio Ramírez i pregunta si es mantenen les ajudes a les plaques
fotovoltaiques a l’IBI.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que durant l’any 2023 es veuran inversions en l’àmbit de la
transformació energètica i algunes d’importants vinculades a alguns equipaments que
són els que augmenten una part de la factura energètica sobretot els vinculats a l’esport.
Pel que fa a les bonificacions a l’IBI es mantenen però s’ha resituat aquesta bonificació,
mantenint la bonificació en un 50% però amb un topall per què l’augment de sol·licituds està
tenint un impacte molt important als ingressos municipals.

Pren la paraula la Sra. Cristina Santos i preguntà per l’aportació econòmica a Eco-Equip i la
diferència respecte al 2022.

Respon el Sr. Isaac Albert que les empreses han d’interioritzar també l'augment de despesa
i de Capítol  1.  En el  cas  d’Eco -Equip,  tancarà  en dèficit  durant  el  2023.  Te tresoreria
suficient per aguantar el 2023 i aquesta es la decisió estratègica que es pren.

Pren la paraula el Sr. David Garcia i diu que el pressupost d’Eco-Equip es de 26.478.972
euros i això suposa una disminució respecte al pressupost del 2022 de 2.331.117 euros.

Pren  la paraula  el  Sr.  Isaac Albert  i  digué  que  al  2024,  l’Ajuntament  haurà  de prendre
decisions per ser capaç de recuperar l’aportació econòmica o augmentar-la.

Pren la paraula el Sr. Pere Macià i comenta que la part de la taxa de residus i en concret al
13 milions als que s’han fet referencia, si a l’any 2025 hem de pagar aquest 50% que falta,
preguntà si hi ha alguna previsió de com es farà front a aquest tema. Pregunta si aquestes
taxes les paga l’Ajuntament no Eco- Equip, o estan dintre del pressupost d’Eco-Equip.

Respon el Sr. Isaac Albert que Eco-Equip és una empresa que fa la recollida de residus i
també la neteja. Afegeix que l’Ajuntament fa una aportació de 25 milions d’euros a Eco-Equip
però en recaptem 13 milions només. Qui fa la recaptació és l’Ajuntament i qui fa la prestació
del servei és l’empresa municipal. Quan parlem de la taxa de residus no parlem de neteja,
per tant no hem de passar de 13 a 25 milions en la taxa, per què hi ha una part que es neteja
i que va apart. La taxa de neteja està dintre de l’IBI. Afegí que es tracta de com recollim els
residus i el seu tractament i per definir la taxa hem de definir el model de recollida. Hi ha un
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pla amb el Consorci de Residus del Vallès Occidental per treballar la part del tractament dels
residus.

Pren  de  nou  la  paraula  el  Sr.  Pere  Macià  i  preguntà  si  se  sap quin  serà  el  percentatge
d'augment en aquests dos anys.
Respon el Sr. Isaac Albert que en aquest moments estem cobrint el 55% del cost però no es
real per què el cost te algunes variables que no haurem de tenir en compte com es la part de
l’àmbit de la neteja. No tenim els números però no serà un augment del 5%, serà més
important.

Pren la paraula el Sr. Gregorio Ramírez i diu que fa anys que està demanat fer una
auditoria d’Eco-Equip però no es fa.

Respon el Sr. Isaac Albert que les societats municipals són administració pública, no són
sector públic i consoliden en el pressupost municipal i estan absolutament auditades

Respon el Sr. Gregorio Ramírez que no ho diu tant pels comptes si no per millorar el servei.
Respon el Sr. Isaac Albert i diu que òbviament el servei es pot millorar. Eco-Equip durant
molts anys va ser un referent en l’àmbit de la neteja i ara està pagant els anys de desinversió.

Pren la paraula el Sr. Carles Massallé i en referència al Vapor Cortés, pregunta si aquest
projecte inclou també tot el tema de PRODIS.

Respon  el Sr. Isaac Albert i diu que la nau de PRODIS es també municipal i està cedida a
PRODIS i ells estan fent el seu projecte.

Pren la paraula la Sra. Mónica Rodríguez i pregunta a nivell de Districte 4 si hi ha
pressupostada alguna partida en l’àmbit de manteniment de via pública i urbanisme.

Respon el  Sr.  Isaac Albert  dient  que hi  ha en l’àmbit  de voreres, de paviments i  sobretot
d'accessibilitat  hi  ha  un import  de 10 milions  d’euros  al  pressupost  i  hi  ha  un impacte al
Districte 4 important. Hi ha el tema de l’equipament del Roc Blanc i l’equipament del Vapor
Cortés a Ca n’Aurell.

S'acomiada i dona les gràcies als assistents.

Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez, presidenta del Consell i agraeix la presència del Sr.
Isaac Albert, així com dels tècnics i tècniques municipals.

Informacions de Presidència

En aquest  punt  la  Sr.  Jennifer  Ramírez   i  en  referencia  a  l’antiga  escola  Germans Amat,
informa que l'Ajuntament de Terrassa ha cedit part de l'antiga Escola Germans Amat a l'Escola
d'Educació Especial Crespinell. D'aquesta manera, el centre resolt els seus problemes d'espai
que es venen reivindicant des de fa anys. Les dependències a cedir, un cop es formalitzi un
conveni de cessió i que se signaria properament, són les corresponents al mòdul superior de
l'antiga Escola Germans Amat, ubicat a la cantonada dels carrers de Mallorca i de Calderón de
la Barca i amb accés per aquest segon carrer. El centre, que podrà utilitzar també el pati del
recinte, assumirà els costos de les actuacions necessàries per adaptar l'edifici  a les seves
necessitats, un cop tramitada administrativament la cessió. 
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Amb aquesta cessió es facilita  el  trasllat  d'aquesta  escola  i  dona viabilitat  al  seu projecte
educatiu. 
Crespinell és una escola d'educació especial amb més de 40 anys de trajectòria i gestionada
per  una cooperativa de persones sòcies treballadores,  declarada entitat  d'iniciativa  social  i
sense ànim de lucre. Actualment acull més de 60 alumnes en un edifici de lloguer ubicat al
carrer  del  Pantà,  que no reuneix  les  condicions  òptimes per  al  correcte  funcionament  del
centre.

L'antiga Escola Germans Amat va deixar de funcionar com a centre d'educació infantil i primària
a mitjans de la passada dècada, després va acollir provisionalment l'Institut Les Aimerigues i
finalment el Departament d'Educació el va traspassar a l'Ajuntament de Terrassa. Actualment,
l'equipament acull el Centre de Formació de Persones Adultes Ramon Llull, la Fundació Main i
la Coordinadora d'Entitats de Cultura Andalusa.

Sobre el programa treballs als barris s’informa que l’Ajuntament de Terrassa ha presentat el nou
pla d’execució del programa «Treball als Barris» amb l’objectiu principal de millorar la inserció
laboral de persones en risc d’exclusió als barris de La Maurina, Torre-sana, Vilardell, Montserrat
i Ca n’Anglada i,  alhora, contribuir  al dinamisme socioeconòmic de dites zones i a l’equilibri
territorial. Aquest programa s’impulsa pel Servei d’Ocupació de Catalunya i s’executa des de
Foment de Terrassa. 

Amb el programa «Treball als Barris» es vol promoure també la convivència veïnal a través de
la millora de l’ocupabilitat de les persones usuàries, facilitant recursos per a l’accés al mercat
de treball i posant en contacte les persones demandants d’ocupació amb aquelles empreses
del territori amb necessitats de contractació, enfortint la col·laboració amb el teixit empresarial i
reforçant les sinergies amb les entitats i agents del territori. En concret, enguany el programa
preveu la contractació de 51 persones i que els dispositius d’inserció sociolaboral atenguin a
unes 300 persones. 

En  referència  a  la  concentració  en  contra  de  les  violències  vers  les  dones  s’informa  que
divendres, 25 de novembre, a les 19 h a la porta del centre cívic Maria aurèlia Capmany. Abans
a  les  18:30h  hi  ha  un  berenar  a  càrrec  de  l’Ass.  De  Dones  Montserrat  Roig,  AVV de  La
Maurina, Club de la Gent Gran del Districte 4 i Fundació Maria Auxiliadora. Com cada any, us
demanem la vostra participació a l’acte.

La  Sr.  Maria  Ángeles  Bejarano  afegeix  que  hi  haurà  la  lectura  del  manifest  i  l'encesa
d’espelmes, les entitats dels districtes joves faran un manifest i els Diables de La Maurina faran
una performance.

Finalment  s’informa  que  la  visita  del  Patge  Xiu-Xiu  tindrà  lloc  dintre  de  les  activitats
descentralitzades del Juguem i serà el dia 2 de gener de 17h fins a les 19.30h al Parc de Sant
Jordi.

Precs i preguntes

Pren la paraula el Sr. José Plaza i pregunta si Crespinell ocuparà tots els espais de l'antiga
escola dels Germans Amat.

Respon  la  Sra.  Jennifer  Ramírez  que  ocuparan  només  una  zona  i  coexistirà  amb l‘escola
d’adults Ramon Llull i les entitats andaluses.
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El Sr.  José Plaza diu que va estar ell  en un Consell  anterior que havia demanat saber qui
ocuparia  els  espais  dels  Germans  Amat,  valora  que  és  una  bona  noticia  i  ofereix  les
instal·lacions que gestiona el Club de Futbol Maurina per si Crespinell volen fer activitats.

La Sra Jennifer  Ramírez proposa que quan Crespinell  estiguin instal·lats al  nou espai  se’ls
oferirà anar a la Taula de La Maurina per presentar-se i explicar el seu projecte.

5. Consultes de la ciutadania

No hi consultes de ciutadania

La Sra. Jennifer Ramírez s'acomiada i dona les gràcies als consellers i conselleres.

La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària Presidenta

Maria Ángeles Bejarano Trujillo Jennifer Ramírez Porras
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